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Verslag Bestuursorgaan 07/02/2022 

 

Locatie: Online via Teams 

Aanwezig: Bart Danhieux, Patrick Boes, Tim Mogal, Marc Vander Mierde, Raf Baudewijn, Giannoula 

Tsakitzidis, Tom Lovink, Erwin Dirkx, Luc Tack, Kristof Briers 

Afwezig:  

Ambtshalve: Dries Boulet 

Verontschuldigd: Peter Claes, Jan Stryckers 

1. Opening door de voorzitter 

De voorzitter heet iedereen welkom en wil de Red Wolves feliciteren met hun dubbele 

kwalificatie in januari.  

 

2. Goedkeuring verslag vorige vergadering  

Het verslag wordt goedgekeurd. 

 

3. Beheer SG 

 

- Financieel 

Dries geeft een toelichting rond de openstaande vorderingen. In vergelijking met een 

jaar geleden is het aantal clubs met een openstaand bedrag t.a.v. de VHV sterk 

verminderd (van 23 naar 7). Een actief beleid rond het vorderen van deze bedragen 

werpt zijn vruchten af. In een heel aantal gevallen gaat het om misverstanden. Dries zal 

contact opnemen met het bureau en de Financiële Cel om af te spreken wat we doen 

met de enkele clubs die niet gereageerd hebben op de recente oproepen om het 

openstaande saldo te betalen. 

Dries geeft een toelichting rond de ontwikkelde financiële rapportage en de tussentijdse 

resultaten eind januari. Maandelijks zal op het BO een STAVAZA besproken worden van 

de financiële situatie t.o.v. het budget. Voorlopig zijn er geen issues. De indexsprong 

voor de lonen vanaf februari is voorzien in het budget. 

 

- Ledenaantallen 

Dries geeft een korte toelichting over de evolutie van de ledenaantallen. Het totaal 

aantal leden daalt zeer licht, maar gezien de coronaproblematiek is dat zeker geen 

slecht resultaat.  

Gerrit heeft de cijfers geanalyseerd en gepubliceerd in een artikel. Enkele 

probleemsituaties worden besproken en zullen worden opgevolgd door Gerrit i.s.m. de 

regio’s. 

 

- Personeel 

Bart geeft een toelichting rond het evaluatiegesprek dat is afgenomen met Dries. Ook 

met de andere collega’s heeft een evaluatiegesprek plaatsgevonden. Van elke gesprek 

is een vernieuwd document ingevuld als verslag van de gesprekken. 

 

- Corona update 

Dries toont een overzicht van alle uitgestelde wedstrijden m.b.t. Corona. Voor de 

nationale reeksen neemt de urgentie toe om ervoor te zorgen dat de reguliere 
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competities kunnen eindigen op de voorziene einddatum. Er is ook een eerste forfait 

uitgesproken. M.b.t. de VHV is de opstart van de VHV competities een eerste hindernis. 

De Cel Competitie die doorgaat op 08/02 zal zich buigen over eventuele problemen. 

Het is niet eenvoudig voor de betrokkenen (competitieleiders, aanduiders SR’s) om alles 

in goede banen te leiden, maar momenteel loopt dit goed. 

 

- Statuut verenigingswerk 

Op 07/02 heeft de Vlaamse Sportfederatie aan de alarmbel getrokken m.b.t. de nieuwe 

regeling die zou moeten ingaan vanaf 1/1/2022. We hebben nog altijd geen zicht op de 

definitieve regeling. Op 23/02 organiseert de VSF een infosessie en we hopen uiteraard 

dat dan meer duidelijk is.  

Voor een aantal scheidsrechters zal er in het voorjaar al een probleem zijn als ze hun 

limieten bereiken binnen het vrijwilligerswerk.   

 

- Digitaal wedstrijdblad 

Dries geeft een toelichting rond het digitaal wedstrijdblad. Er is een stappenplan 

uitgewerkt om het wedstrijdblad in te voeren. In eerste instantie komen er 2 testfases 

waarin eerst een klein aantal clubs en daarna een groter aantal clubs betrokken worden. 

In de ontwikkelingsfase vanaf mei voorzien we een aantal aanpassingen en een koppeling 

aan het ledenplatform. Daarnaast moet ook alles m.b.t. de reglementering worden 

herzien om deze conform te maken vanaf volgend seizoen. In een laatste fase gaan we 

opleidingen voorzien voor de clubs en worden de cursussen tafelofficial aangepast. 

Dit moet er uiteindelijk toe leiden dat bij aanvang van volgend seizoen het digitale 

wedstrijdblad kan worden gebruikt. Of het ineens voor alle reeksen kan toegepast 

worden hangt af van de testfases. We moeten er alles aan doen om operationele 

problemen tijdens het volgende seizoen te voorkomen door grondig te testen. 

 

4. Beheer KBHB 

- Volgend PUC 08/02/2022 

Naast het statuut verenigingswerk en Corona, staat de financiële situatie van de KBHB 

als belangrijkste punt op de agenda. Er moet een structurele oplossing komen voor de 

huidige situatie. De wedstrijden zonder publiek in januari hebben de situatie zeer ernstig 

gemaakt.  

Luc vraagt om ook de Beneleague zeker op de agenda te zetten. Er is momenteel veel 

onduidelijkheid en dat is geen gunstige situatie. 

 

5. Celwerking 

- Cellen die aan bod komen (Breedtesport, Topsport, BHC JSF (bijlage B4), Juridische) 

- Cellen die plaatsvinden in februari en aan bod komen in maart (Cel Competitie, Cel 

Financiën, GES-Cel, Cel MARCOM) 

 

- Cel Breedtesport 

Patrick geeft een toelichting bij het doorgestuurde verslag van de vergadering op 

03/02/2022. Ondanks het mislopen van de subsidie voor het project Beachhandball wil 

de Cel toch de voorziene stappen zetten om het project verder te ontwikkelen. Op 21/02 

vindt er een meeting plaats met geïnteresseerde clubs. 

Er is ook gesproken over het ontwikkelen van een barometer voor de clubs. Een 

combinatie van objectieve cijfers en (in)formele gesprekken moet ertoe leiden dat we 

snel kunnen detecteren of er clubs in de problemen komen. De VHV kan dan i.s.m. de 

regio sneller ingrijpen om tot een oplossing te komen. Een van de conclusies is alvast dat 

een goed bestuur vaak ook betekent dat de club goed draait. 

 

mailto:info@handbal.be
http://www.handbal.be/


 

Vlaamse Handbalvereniging vzw       -       Dorpsstraat 74, 3545 Halen (België)      -      info@handbal.be 
www.handbal.be       -      T: 013 35 30 40       -       0417.063.079       -       RPR, afdeling Hasselt 

 

- Cel Topsport 

Door de drukke agenda van de Red Wolves en andere activiteiten KBHB is er nog geen 

werk gemaakt van de uitbouw van de structuur op VHV-niveau. Dries zal dit onder de 

aandacht brengen bij Michel en een timing vooropstellen om dit terug op te nemen. 

 

- Cel Juridische zaken 

Er zijn enkele urgente cases behandeld. Verder is een oproep gelanceerd om extra leden 

te zoeken voor de Juridische Cel en meer specifiek voor het herschrijven, moderniseren 

van de reglementen.   

 

- Beheerscomité JSF 

Dries geeft een toelichting rond het verslag dat werd doorgestuurd. 

 

6. Varia 

- Advies Sch C m.b.t. het dragen van een lange broek tijdens de wedstrijd 

In haar vergadering van 31/01/2022 heeft het VHV SR-comité beslist om een positief 

advies te geven op de vraag van Olva Brugge om een speelster toe te laten met een lange 

broek te spelen onder volgende voorwaarden: 

- De broek moet van het type legging zijn 

- De broek moet dezelfde kleur hebben als de broek van de uitrusting 

- De broek moet onder de broek van de uitrusting gedragen worden, niet erover 

- Er morgen geen metalen of andere voorwerpen aan de broek zijn waaraan een 

andere speler zich zou kunnen kwetsen (bv. een ritssluiting) 

  

Het BO bekrachtigt dit advies. Dit advies is enkel geldig voor alle wedstrijden op VHV-

niveau en lager en gaat onmiddellijk in. 

Voor het seizoen 2022-2023 zal dit worden opgenomen in de VHV-reglementen (art 

5.3.1). 

 

- Score Goed Bestuur 

We hebben de boodschap ontvangen van Sport Vlaanderen dat onze inspanningen m.b.t. 

goed bestuur niet voor niets zijn geweest. Onze score is ondertussen sterk gestegen naar 

ruim 83%. 

 

- VIP interland 19/03 

Net zoals in november zijn de leden van het BO uitgenodigd op de VIP tijdens de 

wedstrijd van de Red Wolves tegen Slovakije. 

  

- Black Arrows 

Giannoula laat weten dat er ook voor de Black Arrows nog een uitnodiging zal volgen 

voor een wedstrijd die zal doorgaan in De Bist. 

 

- Philip H 

Er zal een extra cursus jeugdscheidsrechter doorgaan in Limburg op vraag van de clubs. 

Indien mogelijk zal het Sch C hierop ingaan. Dit zou betekenen dat er ongeveer 200 

jongeren de cursus JSR hebben gevolg dit seizoen. 

 

7. Volgende vergadering 

De volgende vergadering gaat virtueel door op maandag 07/03/2022 te Elewijt Center. 

 

Ondertekening documenten: 
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